
 

 

                 Ljubljana,  11. 5. 2023 
 

ZAPISNIK 
 
4. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v četrtek 11. 
5. 2023 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 Ljubljana od 19:15 do 
22.00 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Dušan Skerbiš, Rok Trampuž, Miha Horvat, Jožef Kuprivec,  

in Maja Pohar Perme  
Odsotni:  Gašper Krivec  
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl (sekretar) 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (G. Krivec) 

2. Mesečni stroški BZS – pregled in znižanje (D. Skerbiš) 

3. Plan dela reprezentanc (M. Kersnik) 

4. Finančni plan (D. Bajuk) 

5. Likvidnost BZS (D. Bajuk) 

6. Razširitev OVŠ (R. Trampuž) 

7. Načrti za šolsko leto 2023/24, sprememba tekmovalne sezone, Ballpool, organizacija 
turnirjev (D. Skerbiš) 

8. Razno 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (G. Krivec) 

 
Predsednik D. Bajuk je povedal, da je bil z Gašperjem Krivcem na sestanku z Yonexom, kjer je 
bilo dogovorjeno, da so za turnir v Mariboru žoge Yonex AS 50. Glede nadaljnjega sodelovanja 
pa se je predlagalo spremembe pogodbe, tako da je D. Skerbiš predlagal, da se pripravi pisni 
predlog za Yonex in se predlaga zmanjšanje število turnirjev. 
 
 
Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje. 
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2. Mesečni stroški BZS – pregled in znižanje (D. Skerbiš) 

 

D. Skerbiš je predlagal, da se zniža stroške na postavkah honorarni delavci (sekretar, vodenje 
lestvic in sistem izdajanja in plačevanje igralnin za turnirje). 

Glede na zgoraj napisano se Janezu Kovaču predlaga, da se mu poravna še  plačilo za mesec maj, 
nato pa se plačevanje prekine. Po predlogu se ravno tako z majem ukine plačevanje honorarja 
za vodenje lestvic. Sekretarju M. Šreklu, ki bi prihodnji teden zaključil s svojim delom, se je 
ponudilo, da se še do konca avgusta opravlja dela kot sekretar za mesečno plačilo 500,00 EUR.  
V tem času poleg rednega dela pomaga pri prenosu del na nove delavce. 

 

Sklep št. 2: 

Predsednik D. Bajuk bo obvestil J. Kovača in T. Šemeta o ukrepih, sekretar M. Šrekl pa bo delo 
na mestu sekretarja opravljal še do 31. 8. 2023 in sicer od 1.5.2023 dalje za 500,00 EUR 
mesečno. 

 

3. Plan dela reprezentanc (M. Kersnik) 

Bo obravnavano na seji OVŠ in predstavljeno na naslednji seji. 

 

4. Finančni plan (D. Bajuk) 

UO bo počakal na rezultate ministrstva (MGTŠ) za letni program športa, hkrati pa OVŠ že 
pripravlja plan dela do konca koledarskega leta. 

 

5. Likvidnost BZS (D. Bajuk) 

UO je naložil sekretarju, da pripravi spisek odprtih postavk in plan plačevanje odprtih računov.  

 

Sklep št 3: 

Sekretar bo do konca avgusta v banko vnašal račune, ki jih je potrebno plačati, predsednik bo 
potrjeval račune ob ponedeljkih in četrtkih. 

 

6. Razširitev OVŠ (R. Trampuž) 

R. Trampuž je predlagal, da se v OVŠ dodata dva člana in sicer Gašper Krivec in Gašper 
Plestenjak. 

 

Sklep št. 4: 

UO je sprejel razširitev OVŠ z dvema članoma. 
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7. Načrti za šolsko leto 2023/24, sprememba tekmovalne sezone, Ballpool, organizacija 
turnirjev (D. Skerbiš) 

D. Skerbiš je predlagal, da se tekmovalna sezona nazaj spremeni na šolsko leto, ker bo zaradi 
tega lažje pripraviti tekmovalni koledar, poleg tega pa se bo lahko sklenilo nove pogodbe za 
Ballpool veljavne od 1. 9. 2023. dalje. D. Skerbiš se je ponudil, da lahko pripravi nov koledar 
veljaven od 1. 9. 2023.  

 

Sklep št. 5: 

UO je soglasno sprejel, da gre tekmovalna sezona nazaj na šolsko leto in to začne veljati s 
šolskim letom 2023/24. Koledar tekmovanj bo pripravil D. Skerbiš. 

 

 
 
Zapisal:            Dejan Bajuk,   
Matevž Šrekl, sekretar BZS                    predsednik BZS  


